



Syrian Telecom S.A
Nominal Capital: 15.000.000.000 S.P
Registered in Damascus
Commercial registry under no. 17549

Invitation to foreign Tender

Publication Reference No. 1505 /6/3/1 dated 29/4/2019

Syrian Telecom S.A announces this Invitation to International Tender for the supply and installation of Fixed LTE-TDD Coverage, with the provision of spare parts necessary and sufficient for three years after the end of the warranty period, and training St's personnel internationally, in accordance with the Book of Conditions of this project (technical, financial and legal):

Bid Bond:	/ 85,000/ Euro.
Execution Period:	/one year/ from the date of being notified with the order of commencement.
Performance Bond:	5% of the total value of the contract.
Daily Delay	one per thousand of the total value of the contract.
Compensation:	
Bidder's commitment	180 days (from the date of bids submission).
Period to his bid:	

The candidate's commitment :180 days from the day that follows the notification
Period (in writing) of the contract awarding to him.

Success Mark: at least 80%.

Bases of technical Evaluation: attached to the book of special conditions.

During the period of the contract execution, the Company can increase or decrease the Quantities related to the tender within a margin of 20% of the contract total value, at the same conditions and prices stated in the contract.

-The value of the contract shall be paid in Syrian Pounds.

- Syrian Telecom S.A is ready to provide clarifications to all submitted written inquiries (Technical or Commercial) prior the Bids Submission. Deadline for written inquiries shall be before /15/ days from the date of bids ending.

The Bids accompanied with the Bid Bond will be submitted to the registration office at Directorate of Procurement and fixed assets in the Syrian Telecom S.A Headquarters (Damascus- Mazzeh Autostrad) until the end of the official working hours of 9 / 7 / 2019.

Thus, those who are interested in this invitation to tender are required to contact the Directorate of procurement and fixed assets in the Syrian Telecom S.A Headquarters (Damascus-Mazzeh Autostrad) in order to obtain the Tender Dossier (Book of Conditions) priced at /1500/-Euro.

Syrian Telecom
Director General
Eng. Muneer Oubaid

24-4-2019



الشركة السورية للاتصالات المساهمة المغفلة
رأسها الاسمي: خمسة عشر مليار ليرة سورية
سجل تجاري 17549 دمشق

إعلان طلب عروض خارجي

رقم 1505/1/3/6 تاريخ 2019/4/29

تعلن الشركة السورية للاتصالات عن طلب عروض خارجي لتوريد وتركيب التجهيزات اللازمة لتغطية اللاسلكية باستخدام تقنية Fixed LTE مع تقديم القطع التبديلية اللازمة والكافية لمدة ثلاث سنوات بعد انتهاء فترة الضمان وتدريب عناصر من الشركة خارجياً، وذلك وفق دفتر الشروط الفنية والمالية والحقوقية الخاصة بهذا المشروع:

التأمينات المؤقتة: / 85.000 يورو.

مدة التنفيذ: سنة من تاريخ تبليغ أمر المباشرة.

التأمينات النهائية: 5 % من القيمة الإجمالية للعقد.

تعويض التأخير اليومي: واحد بالآلاف من القيمة الإجمالية للعقد.

مدة الارتباط بالعرض: 180 يوماً من تاريخ تقديم العروض.

مدة ارتباط المتعاقد المرشح: 180 يوماً من اليوم التالي لتبليغه خطياً بإحالة العطاء عليه

علامة النجاح: الحد الأدنى لعلامة النجاح الفني 80 %

أسس التقييم الفني: مرفقة بدفتر الشروط الخاصة.

يمكن للشركة أثناء تنفيذ العقد زيادة الكميات موضوع طلب العروض أو إنقاصها في حدود 20 % من قيمة العقد وفقاً لشروطه وأسعاره.

تستند الشركة قيمة للعقد بالليرات السورية.

الشركة على استعداد للإجابة على أية استفسارات خطية (فنية أو تجارية) قبل تقديم العروض علماً أن آخر موعد لتقديم الاستفسارات الخطية هو قبل 15/ يوماً من تاريخ انتهاء العروض.

تقدم العروض إلى ديوان مديرية المشتريات والأصول الثابتة في الإدارة المركزية للشركة السورية للاتصالات

(دمشق - آخر أو استرداد المزة) وذلك حتى نهاية الدوم الرسمي من يوم 2019/7/9 مرفقة بالتأمينات

المؤقتة.

فعلى من يرغب الاشتراك في طلب العروض مراجعة مديرية المشتريات والأصول الثابتة في الإدارة المركزية

للشركة السورية للاتصالات - آخر أو استرداد المزة للحصول على دفتر الشروط لقاء مبلغ /1500/ يورو.

المدير العام

للشركة السورية للاتصالات

المهندس منير عبيد

رئيس مجلس الإدارة

رئيس مجلس الإدارة

رئيس مجلس الإدارة

رئيس مجلس الإدارة

رئيس مجلس الإدارة

٢٤ - ٢٠١٩